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内容概要

Thomas Hobbes s Leviathan is arguably the greatest piece of political philosophy written in the English
language.Written in a time of great political turmoil(Hobbes s life spanned the reign of Charles l ,the Civil Wars,the
Commonweaalth and the Protectorate,and the Restoratin),Leviathan is an argument for obedience to authority
grounded in analysis of human nature.    Since its fiist pust publication in 1991 Richard Tuck s edition of leviathn
has been recognised as the single most accurate and authoritative text,and for this revised edition professor Tuck
has provided a much-amplified and expanded introduction,which will provide students unfamiliar with Hobbes
with a cogent an accessible introduction to this most challenging of texts.Other vital aids to study include an
extensive guide to further reading ,a note on textual matters,a chronology of important events and brief biographies
of important persons mentioned in Hobbes s text.    Richard Tuck is Professor of Government at Harvard
University.
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媒体关注与评论

　　在政治理论领域，“钊桥政治思想史原著系列”作为主要的学生教科丛书，如今巳牢固确立了其
地位。
本丛书旨地使学生能够获得从古腊到20世纪初期西方政治思想史方面所有最为重要的原著；它囊括了
所有著名的经典原著，-但与此同时，它又扩展了传统的评价尺度，以便能够纳入范圈广泛．不那么出
名的作品；而在此之前，这些作品中有许多从未有过现代英文版本可资利用。
只要可能，所选原著都会以完整而不删节的形式出版，其中的译作则是专门为本丛书的　　目的而安
排。
每一本书都有一个评论性的导言，加上历史年表、生平梗概、进一步阅读指南．以及必要的词二表和
原文注解。
本丛书的最终目的是，为西方政治思想的整个发展脉络提供一个清晰的轮廓。
本丛书已出版著作的书目，请查阅书末。
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